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[02-04-2020 17:26:57] [EEA Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand buiten

deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet.

2e )uiten verzoek

[02-04-2020 17:31:34] Geen punt. Ga nu call in met minister. Kom later wel weer op jouw ijn. Kunjij
checken of er nog een recente versie is van het blokkenschema datjij gister achterop jouw notitie hebt gezet.

Handig voor mijn gesprek morgen met LCH.

[02-04-2020 17:32:49] Doe ik.

[02-04-2020 18:49:59] alle problemen losten zich weer op of werden elders opgelost. Dus bellen

nu niet nodig. Wens jou een goede avond!

[02-04-2020 19:08:57] EEE

buiten verzoek

[06-04-2020 17:10:45]

akkoord zo of mis je wat?

[06-04-2020 17:28:25] Ga ik zo naar kijken. BB
[06-04-2020 17:31:04] ie

[08-04-2020 11:11:36] Dag zal ik met|EEEH zorgen dat de uitleg van wat we doen aan de

directeuren wordt gestuurd vandaag?

[08-04-2020 17:20:04] graag aandacht voor mail van |IEEEGMT) van 17.16u

over NOS artikel. Ik heb m nog n keer aanje doorgestuurd om 17.17u met punten die mij opvielen. GroetEl
[08-04-2020 17:23:18] Oh stuur net reactie

[08-04-2020 17:32:44] &]

[09-04-2020 14:46:28] Ha heb jou enEEA net gemaild over stand van zaken

samenwerkingsovereenkomst en convenant: gaat niet goed. Graag aandacht hiervoor in je overleg met

straks.

Groet§E2%
[09-04-2020 16:29:06] lk zag het @ &

[14-04-2020 11:42:27] Geachte

ik heb uw naam en telnr gekregen vanEE. [k zelf ben[EEEbij de
Landmacht. Ik ben sinds begin maart achter de schermen actief met codrdinatie van innovatie initiatieven voor

Covid19. Er gebeurt ontzettend veel en natuurlijk moeten we het kaf van het koren scheiden. Vandaar dat

medische en test capaciteit essentieel zijn.

nog even: is t voorzetje voor samenvatting weekrapp LCH ministers

Specifiek zijn er de volgende innovatie opties die wat mij betreft kansrijk zijn:
= geanonimiseerde beweging conform AVG en concentratie van mensen per stad/regio etc. Met name handig
om effecten van maatregelen te monitoren. Zonder dat extra en persoonlijke apps nodig zijn.
« beschermde kennisdeling en video instructies voor ziekenhuizen : wordt nu door 1 ziekenhuis gebruikt, maar

kan landelijk veel meer impact hebben.

« Defensie heeft een 3D print netwerk (intern/extern) klaar staan voor het oplossen van tekorten zoals ventielen,

kleppen of spatschermen.



« met verschillende universiteiten en ondernemers zijn oplossingen bedacht voor bescherming personeel
ziekenhuizen en voor patiénten. Testresultaten zijn goed. Maar lijkt nu niet landelijk uitgerold te worden. Dit

gaat nu met specifieke ziekenhuizen verder, met als nadeel dat straks gevraagd wordt waarom de overheid dit

niet landelijk heeft uitgerold.
= thuismonitoringsmiddelen voor risicopatienten, maar ook voor de workforce van vitale beroepen. Als

Defensie hadden we op dit viak al diverse initiatieven lopen.

Dit zijn een aantal voorbeelden van zaken waarop we samen meer kunnen bereiken. Ik heb dit aan het Defensie

Crisis Actie Team gepresenteerd.

Ik merk alleen dat Defensie niks doet zonder een vraag van VWS. Terecht. Maar zijn deze opties ook bekend bij

jullie?

En hoe kunnen we als overheid jullie ondersteunen of ontlasten? Binnen Defensie staan genoeg mensen in ons

innovatie netwerk nu te trappelen om VWS en de maatschappij te helpen.

Ik heb veel respect voor jullie, want het zijn hectische tijden met een enorme verantwoordelijkheid bij VWS. Als

bovenstaande een last is en niet behulpzaam, hoor ik het ook graag.

Groeten,

Landmachtstaf

06- IEA

[14-04-2020 11:42:27] Hoi EEEEEEM Dank voor jouw bericht, met interessant ideeén. Het beste lijkt mij datjij
met iemand van mijn VWS team dit bespreekt op mogelijkheden. Dan kunnen jullie samen bekijken welke optie
waar kan ‘landen’. Zal ik zorgen datjijmorgen wordt gebeld?

[14-04-2020 11:42:27] Prima! Groeten,

[14-04-2020 11:44:12] zocht contact met VWS. Zou jij met haar contact kunnen

opnemen om te bezien met haar met wie zij verder kan gaan schakelen.

[14-04-2020 11:44:37] <bijgevoegd: 00000032 EEF v cf>

[14-04-2020 13:01:54] Doe ik!

[14-04-2020 13:05:03] %

[14-04-2020 19:05:58] Gedaan. Haar doorgeleid naar ZonMw en Directie I-beleid. Ga voor

videoplatform nog even bij MEVA sonderen.

[14-04-2020 19:42:32] Dank © ck

[16-04-2020 08:39:42] <bijgevoegd: 00000037-PHOTO-2020-04-16-08-39-41.jpg>

[17-04-2020 18:52:09] a EEE 1IEEEJie bijEEEen dan jou misschien

nog. Ze is woordvoerder bij BiZa geweest! Haar nummer is 06

buiten verzoek

[22-04-2020 11:40:35] Hallo kun je me vandaag laten weten hoe het bestuurlijk overleg

gisteren is verlopen en met name hoe we verder moeten met convenant en aanverwanten? Groeti

[22-04-2020 12:03:25] Ben bezig met een actielijst © &

[22-04-2020 12:03:46] SESEHS

[22-04-2020 12:03:52] 3.2

[22-04-2020 15:28:57] Over brief: zo verzenden dus niet eerstje krabbel eronder?

[22-04-2020 15:35:03] Heeft FEES al een krabbel? Zo niet dan moet ik die nog even zetten. JB
[22-04-2020 15:35:45] Ga ik na maar ik gelooft niet. Ben jij op VWS?

[22-04-2020 15:42:22] Ea FEE print m en geeft m aan de chauffeur mee. Dan kunje m tekenen en

gaat ie morgen als ie terug is uit.

[22-04-2020 15:54:32] Wordt brengen chauffeur , zo weet|FiEal
[22-04-2020 15:55:18] BE:B4E

[04-05-2020 14:57:11] <bijgevoegd: 00000051[NEC
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[18-05-2020 11:35:02] IEEEZIM
BEE

Suitje aan bij de call met

5.1.2e 5.1.2
wditei vercuek

5120

5.1.2e

Buiten reikwijdte


